
Bestyrelsesmøde	den	21.august	2023	

Tilstede:	Minna-	Christian-	Ernest-	Andreas-	Louise-	Claus	
Afbud:	Lotte	

1.	
Status	formand.	
Spordag	på	Førslev	gentages	i	2024.	Dato	og	program	udmeldes	senere.	
Der	var	ikke	opbakning	til	sommertræning,	sandsynligvis	fordi	folk	trænger	til	ferie.	Ikke	
relevant	fremover.	
Hvalpehold	bliver	fra	2024,	udbudt	som	kursushold.	Dette	da	der	ikke	er	mulighed	for	at	
tilbyde	hold	efterfølgende.	Det	vil	være	muligt	for	andre	trænere	end	Torben	at	byde	ind	hvis	
det	har	tid.	
Fremover	vil	trænerkomsammen	ligge	den	3	lørdag	i	februar.	
DM	2023.	Minna	og	Thomas	deltager	i	lydighed,	Marianne	i	Ag	og	Freddy	er	fanebærer.	
Minna	er	startet	på	overbygningen DcH Programmet.	Der	er	i	alt	5	i	gang	med	
træneruddannelse	fra	klubben.	
Heidie	Sommer	er	nyt	medlem	,	er	instruktør	i	lydighed og rally.	Hun	starter	rally	træning	om	
mandagen.	

2.	
Status	kasser.	
Arbejder	på	overblik	mht	til	moms,	der	skal	afregnes	den	1.sept.	
Kvitteringer	modtages	fremover	som	pdf	på	mail	3995@kvittering.klubmodul.dk	.	Scan	evt.	
med	”tiny	scanner(app)”.	Ved	større	arrangementer	er	det	fortsat	muligt	at	aflevere	fysisk	i	
det	omfang	det	er	nødvendigt,	idet	der	er	mange	andre	opgaver	at	forholde	sig	til	som	
arrangør.	
Ernst	bestiller	et	ekstra	hævekort	som	kan	bruges	ved	behov	af	andre,	primært	Minna	og	
Christian.	
Spørgsmål	til	internet	som	vurderes	dyrt.	Dette	nødvendigt	på	baggrund	af	krav	fra	
kommunen	til	udbyder.	

1.A
Status	næstformand.
Fondsansøgninger.	Vi	er	imødekommet	af	Nordea		med	14.000	kr	til	nyt	tidstagningsudstyr, 
som	er	søgt	hjem	til	kreds	6.
Christian	spørger	ind	til	forventninger	vedr.	ansøgninger.	Der	bliver	tilkendegivet	stor 
opbakning	til	det	han	gør,	og	den	måde	han	gør	det	på.
Christians	forslag	om	at	tage	et	bestyrelseskursus	igennem	DGI	vedtages.
Der	er	udsendt program.	Louise	er	interesseret	i	at	tage	kursus	også,	hvilket	imødekommes.
Christian	fik	udskudt	sin	dommeruddannelse	i	forbindelse	med	sin	sygemelding.	Han	er	nu	i 
gang	med	eneundervisning.	Der	bliver	brug	for	hunde	og	førere	til	kommende	lektioner	på 
pladsen.



3.	
Uskrevne	regler.	
Der	er	en	del	uskrevne	regler	der	trænger	til	at	blive	tydelige,	som	gode	køreplaner	for	
hvordan	vi	gør	og	omgås	hinanden	i	klubben.	Christian	og	Minna	kommer	med	oplæg	som	
sendes	til	bestyrelsen	til	godkendelse,	evt.	supplering.	Færdigt	resultat	synliggøres	på	
hjemmeside.	

4.	
Mødested	fremadrettet.	
Hvalpehold	vil/skal	fremover	mødes	på	hvalpepladsen.	Det	er	ikke	trygt	og	hensigtsmæssigt	
at	de	starter	foran	klubhus.	Dette	skaber	utryghed	hos	både	hvalpe	og	førere.	

5.		
Hvem	køber	julegaver.	
Louise	står	for	indkøb	af	dette	års	julegaver.	

6.	
Opgaver	til	arbejdsdagen.	
Opgaver	til	arbejdsdagen	den	17.sept	fra	kl.10-15.	
Klippe	hække.	
Ral	i	indkørsel	
Trække	it-kabel	til	Ag	skur.	
Montere	armaturer.	
Rengøring	generelt.	

Frokost	som	smør	selv	madder	fra	kl.11.30-12.30.	

7.	
Trænerdag	den	14.okt	.	
Stadig	mulighed	for	tilmelding.	
Ingen	løbske	tæver	på	pladsen	da	der	er	Lydighedskonkurrence	dagen	efter.	

8.	
Klubmesterskab.	
Christian	indkøber	præmier	
Claus	sørger	for	morgenmad	og	frokost	
Minna	opfordre	Tove	og	Freddy	til	at	afvikle	henholdsvis	rally	og	nosework.	
Forslag	om	ekstern	dommer	fravælges	på	baggrund	af	større	tryghed	for	nye	medlemmer	ved	
at	bruge	egne	trænere.	

9.	
Næste	møde	.	
Bliver	den	23.10.2023	kl.18.	
Denne	gang	uden	spisning	da	der	er	en	del	på	dagsordenen,	bl.a	forberedelse	af	
generalforsamling.	



10.	
Eventuelt.	
Drøftelse	i	forhold	til	afvikling	af	medlemsarrangement.	
Snak	om	modtagelse	af	medlemmer	og	imødekommenhed	i	klubben.	
Snak	om	at	fokusere	på	det	der	virker	og	alt	det	gode	der	sker	i	klubben,	frem	for	at	fokusere	
på	sure	opstød	på	sociale	medier	bl.a.	


